



書籍推廣活動

各位家長：

良好和持續的閱讀習慣，對同學在知識和心靈上的成長，均有著正面的影響。有見及此，校方其中一個三年發展計劃訂定為「享受閱讀 自信勵學」。

為提昇同學對課外閱讀的興趣，校方早前邀請校外資深講者，因應本校同學的閱讀興趣，向中一級同學及家長推介書籍。當日活動反應熱烈，但因場地及資源所限，未能邀請全校家長蒞臨參與。為使更多家長和學生有機會了解推介書籍的內容，謹將十九本書籍的推介影片，隨通告以二維碼 (QR CODE) # 方式附上。如有意訂購相關書籍，家長可於坊間書局自行購買；亦可於 11 月 12 日或以前，利用本函所附訂購表格 #，向書商直接訂購。書商將於 12 月 12 日到校，向學生收取款項及派發書籍。

期望通過家長的鼓勵，校方的推動，同學的參與，合力營造本校良好的閱讀氛圍，讓同學們在課餘時間，有更多元的選擇、更全面的發展。

相關二維碼 (QR CODE) 見附頁

「享受閱讀 自信勵學」組
傅慧莉副校長 謹啟

二零二五年十一月六日

回 條

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____

茲收到 貴校「書籍推廣活動」通告(編號：R&L 25-26/01)，並已知悉其中內容。

家長或監護人簽名

日期：_____

請於 2025 年 11 月 12 日或以前，簽覆電子回條。

附錄：

十九本好書推介影片 (家長帳號：sghpar 密碼：123456)

今天不會都是壞事



內在成就



奇葩兵器圖鑑



成為科學家



交通科技大圖解



不敗學習力



天才科學家
秘密大爆料



如果這樣，
會怎樣？2



海盜解剖超圖鑑



狗 vs 貓 頂尖對決



世界歷史大圖解



來去宋朝住一晚



有故事的唐詩



日本奇妙知識
不思議



凌晨四點的洛杉磯
—— 高比拜仁



回到古代打官司



愛與夢飛行



我們為什麼要讀書
為什麼要工作



文青這種生物，
自古就有



訂購書籍網頁



(訂購書籍時，請於「詳細地址」一欄，輸入學生的班別及學號，以便屆時派發書籍。)



Book Promotion Activity

Dear Parents,

Developing and maintaining good reading habits has a profoundly positive impact on students' intellectual growth and character development. In line with this belief, one of the major concerns of our Three-Year School Development Plan is *"Read with Joy, Learn with Confidence."*

To foster students' interest in reading, we recently invited an external expert speaker to recommend books tailored to our Form 1 students' reading preferences. The event was well-received, but due to venue and resource constraints, we were unable to invite all parents to attend.

To ensure broader access, we have attached QR codes # to this notice, providing video introductions for **19 recommended books**. Should you wish to purchase any of these titles, you may:

1. **Purchase independently** at local bookstores; or
2. **Place a bookseller-organized order** by completing and returning the attached order form # by **12 November 2025**.

The bookseller will collect payment and distribute books on school campus on **12 December 2025**.

Through the combined efforts of parental encouragement, school initiatives, and student participation, we aim to cultivate a vibrant reading culture at our school, one that offers students diverse learning opportunities and holistic development beyond the classroom.

For the QR codes, please refer to the attached page.

Yours faithfully,
"Read with Joy, Learn with Confidence" Committee
Ms. Fu Wai Lee
Vice Principal

Reply Slip

Name: _____ Class: _____ Number: _____

I hereby acknowledge receipt of your school's notice (R&L 25-26/01) regarding the "Book Promotion Activity" and understand the contents.

Date: _____ Parent/Guardian Signature: _____

Please reply to eClass on or before 12 November 2025.

Appendix:

Video Introductions for 19 Recommended Books

(Parent login: sghpar | Password: 123456)

今天不會都是壞事



內在成就



奇葩兵器圖鑑



成為科學家



交通科技大圖解



不敗學習力



天才科學家
秘密大爆料



如果這樣，
會怎樣？2



海盜解剖超圖鑑



狗 vs 貓 頂尖對決



世界歷史大圖解



來去宋朝住一晚



有故事的唐詩



日本奇妙知識
不思議



凌晨四點的洛杉磯
—— 高比拜仁



回到古代打官司



愛與夢飛行



我們為什麼要讀書
為什麼要工作



文青這種生物，
自古就有



Online Book Ordering Page



(When placing orders, [please enter the student's class and class number](#) in the "Delivery Address" field to facilitate book distribution.)